



@Forever 七月木木

京杭大运河 风雨千年却尽显妖娆

Beijing-Hangzhou Grand Canal Enchanting in Wind and Rain for Millennium

缓缓流淌了二千四百年的京杭大运河，宛如一位女子：窈窕、秀美而静谧。杭州是京杭大运河的最后一站，这个坐落在山水画卷中的城市，是一座来过还想再来的城市！

The Beijing-Hangzhou Grand Canal, slowly flowing for two thousand four hundred years, like a woman: slim, beautiful and quiet. Located in the landscape of the city, Hangzhou is the last station of the Beijing-Hangzhou Grand Canal, which is a city that wants to visit again!

第一天

17: 00 杭州西溪湿地洪园 参加新闻发布会

22: 00 入住: 浙江西子宾馆·汪庄

第二天

08: 00 早餐

上午主题: 过一个文艺的秋天, 带你去闻第一缕桂花香

09: 00 杨梅岭 满觉陇 龙井村 九溪烟树 云栖竹径

11: 00 中餐 依山依市美景餐厅 / 桂语山房高级餐厅

13: 00 塘栖古镇游 大运河千年风情不减

水南街隆重开街, 加上水北明清街、乾隆御碑、广济桥、三条半弄, 看够运河水乡古镇风貌。

19: 00 晚餐 莫多卡

20: 00 运河夜游-路线: 武林门-拱宸桥-武林门

特色: 乘坐漕舫从水上欣赏两岸灯光。

22: 00 住宿: 杭州运河契弗利酒店

第三天

07: 30 早餐

08: 00 京杭大运河博物馆+ 江墅铁路公园 + 伞博物馆 + 刀剑剪博物馆 + 工艺美术·博物馆+扇博物馆 + 手工艺活态展示馆(通义公纱厂旧址)

13: 00 午餐 西子湖四季酒店金沙厅 / 桂语山房高级餐厅



Day 1

17 : 00 Hangzhou Xixi National Wetland Park Participate in the press conference

22 : 00 Zhejiang Xizi Hotel: Wang Village

Day 2

08 : 00 Breakfast

09 : 00 Yang Meiling, Man Juelong, Longjing Village, Nine Greeks Meandering
Through a Misty Forest, Bamboo-lined path at yunqi

13 : 00 Ancient town tour of Tangqi - Enjoy unabated millennium amorous feelings of
the Grande Canal. Water South Street is formally opened, you may have an
eye feast of North Water Ming and Qing Dynasties street, stone tablet of
Qianlong emperor, Guangji Bridge, enjoy the style of canal town.

19 : 00 Supper Murdocca

20 : 00 Canal Tour-- Route: Wulin Door - Lofa Bridge arches - Wuli Door

Feature: Take the ancient canal and enjoy the lights on both sides from the
surface of water.

22 : 00 Accommodation: Hangzhou Canal Cheever Hotel

Day 3

07 : 30 Breakfast

08 : 00 Beijing Hangzhou the Grande Canale Museum+Shu railway Park+The
umbrella Museum+Kinf sword and scissor Museum+ Museum of Arts and
Crafts+Fan Museum+Handicraft live exhibition hall (Tongyi Mills industry
old site)

13 : 00 Lunch West Lake Four Seasons Hotels Jinsha Hall/ Guiyu Shanfang
high-class restaurant



